
Oudercommissie overleg Juffrouw Bellefleur 
24-10-2023 
 
Aanwezig: Kim Kroekenstoel, Denise Rondeel, Ramon Penterman, Jantine te Molder en Linda 
Wallerbos 
 
Afwezig: - 
 
Welkom 
Vandaag overleggen alle oudercommissies van Weijdeland afzonderlijk van elkaar op ‘t Belhameltje. 
Kim zal bij alle oudercommissies aansluiten om de tarieven te bespreken. Denise bespreekt de 
overige punten met de oudercommissie van Juffrouw Bellefleur. 
 
Notulen vorige keer 
Er zijn geen bijzonderheden naar aanleiding van het vorige overleg. 
 
Mededelingen 

- Denise zal vaker aanwezig zijn bij Juffrouw Bellefleur. Het is op Juffrouw Bellefleur en op 
Tante Tuit druk. Daarom is Myrthe assistent leidinggevende geworden van Tante Tuit. 
Hierdoor heeft Denise meer tijd om aanwezig te zijn bij Juffrouw Bellefleur.   

- Stagiaire Yvet is gestart met haar stage. Ze zit in het laatste jaar van de opleiding 
gespecialiseerd pedagogisch professional. Ze loopt twee dagen in de week stage, woensdag 
en donderdag. 

- De komende periode zal er nieuw materiaal aangeschaft worden. Er komt nieuw speelgoed 
voor in de speelgoed keuken. Daarnaast zal er imitatiemateriaal en montessorimateriaal 
aangeschaft worden. 

- Lejanne is gestart op Juffrouw Bellefleur. 
- Carlijn is weer begonnen op Juffrouw Bellefleur na haar zwangerschapsverlof. 
- Sharon is bevallen van een dochter Kroon. Alles gaat goed. 

 
Traktatiebeleid 
Denise vraagt de oudercommissie om mee te denken over het traktatiebeleid. De leidsters van 
juffrouw Bellefleur en de andere locaties van Weijdeland zien dat de traktaties steeds uitgebreider 
worden en met cadeaus. Dit legt druk op andere ouders waardoor de traktaties steeds groter en 
‘gekker’ worden. Het is niet voor alle ouders op te brengen om hierin mee te doen. De assistent 
leidinggevenden van alle locaties gaan hierop een nieuw traktatiebeleid maken.  
 
Vakantie personele bezetting 
Juffrouw Bellefleur probeert in de vakanties zoveel mogelijk samen te werken met Tante Tuit om 
zoveel mogelijk vaste mensen op beide locaties te hebben.  
 
Samenwerking met basisschool de Sterrenboog 
De samenwerking met basisschol de Sterrenboog verloopt goed. De observatielijsten die gebruikt 
worden zijn aangepast om een betere overdracht te geven naar de basisschool. Hierdoor zal de stap 
naar de basisschool kleiner zijn. Ruth is het aanspreekpunt in de samenwerking met de school.  
 
Speelleergroep De Vrijbuiters 
Doordat kinderen door de leidsters van Juffrouw Bellefleur naar De Vrijbuiters worden gebracht en 
door de leidsters van De Vrijbuiters weer naar Juffrouw Bellefleur is er vanuit de leidsters van De 
Vrijbuiters geen contact met ouders voor een overdracht. Denise gaat samen met Liza kijken naar 
een goede vorm om ouders een overdracht te kunnen geven. Juffrouw Bellefleur wil meer samen 



werken met de peutergroepen van ’t Belhameltje, De Vrijbuiters en Tante Tuit. Ze willen de geplande 
activiteiten samen laten lopen.  
 
Wisseling oudercommissie 
Linda gaat uit de oudercommissie van Juffrouw Bellefleur. Er is een andere ouder benaderd, zij denkt 
er nog over na. 
 
Nieuwe locatie 
Weijdeland gaat een nieuwe locatie openen in Eibergen. Op de begane grond van ‘Vila Smits’ wordt 
een locatie geopend voor kinderopvang van 0- 4 jaar, peuteropvang 2- 4 jaar en BSO van 4- 12 jaar. 
De naam van de nieuwe locatie is ‘de Kleine Burgemeester’. Op deze locatie zal met dezelfde 
pedagogische visie als op Tante Tuit en Juffrouw Bellefleur gewerkt worden. Denise zal, vanwege de 
afwezigheid van Kim, de komende periode het aanspreekpunt zijn voor deze locatie. 
 
Twinningproject Bonaire 
In 2023 is Kindernet (moederbedrijf) een nieuw Twinningprogramma aangegaan, namelijk met 
Bonaire. Net als met Saba zal dit programma in de komende twee jaar op verschillende manieren 
worden uitgevoerd. Denk aan bezoeken van de collega’s van het eiland naar de locaties van 
Kindernet en Weijdeland, maar ook andersom. Medewerkers kunnen hier intern op solliciteren. 
 
Dit keer is Kindernet aan meerdere locaties gekoppeld (maar liefst 15 kinderdagverblijven in Bonaire) 
en daarom hebben we nog niet helemaal in beeld, wanneer er collega’s uit Nederland naar Bonaire 
kunnen. Ook is er in Bonaire, naast behoefte op pedagogisch handelen ook ondersteuning gewenst 
op beleidsmatig gebied. 
 
Kim zal 1 december a.s. vertrekken naar Bonaire en gaat daar een maand werken voor het 
uitwisselingsprogramma zodat de uitwisseling die daarna gaat plaats vinden soepel gaat verlopen. 
 
Kim gaat op wereldreis 
Nadat Kim een maand heeft gewerkt voor het uitwisselingsprogramma op Bonaire zal zij haar droom 
waarmaken en een mini wereldreis door Azië maken. Kim zal in mei weer terug zijn. In deze periode 
wordt Kim vervangen door de assistent leidinggevenden.  
 
Tarieven 2024 
Kim bespreekt met de oudercommissie de tarieven voor 2024. Er is op het moment van bespreken 
een motie ingediend om de maximum uurprijzen waarover ouders in 2024 kinderopvangtoeslag 
ontvangen, beleidsmatig te verhogen. Wanneer deze motie wordt goedgekeurd zal het een positief 
effect hebben op de netto uurprijs voor ouders.  
 
De oudercommissie gaat akkoord met de tarieven voor 2024. 
 
Sluitingsdagen 2024 
Afgelopen jaren is er geen gebruik gemaakt van de sluitingsdagen. Jaarlijks mag er conform CAO 
Kinderopvang twee sluitingsdagen ingezet worden, naast de nationale feestdagen. Vanuit het 
personeel is er verzocht om hier wel gebruik van te maken. In het kader van werkdrukverlaging en 
werkplezier worden er in 2024 twee sluitingsdagen ingezet. Voor 2024 wordt dit de vrijdag na 
Hemelvaart. De jaarlijkse studiedag voor de pedagogisch professionals zal in 2024 op een nog nader 
te bepalen datum georganiseerd worden op een doordeweekse dag in plaats van in het weekend om 
de werkdruk te verlagen. 
 
Rondvraag 
Er zijn geen punten voor de rondvraag. 


